

Influenza

Czechoslovakia (7 February 1991).¹ The incidence of acute respiratory diseases and influenza-like illness has increased markedly. In the Czech Republic the increase was seen in all age groups, mainly in the central and eastern regions. In the Slovak Republic, the increase was observed mainly in children and was most marked in the central region. Influenza B virus has been isolated from cases in Prague.

¹ See No. 6, 1991, p. 38.

Grippe

Tchécoslovaquie (7 février 1991).¹ L'incidence des affections respiratoires aiguës et des syndromes grippaux s'est nettement accrue. Dans la République tchèque, l'accroissement a été observé dans tous les groupes d'âge, principalement dans les régions centrale et orientale. Dans la République slovaque, l'augmentation s'est manifestée surtout chez les enfants et a été plus marquée dans le centre. Le virus grippal B a été isolé de cas à Prague.

¹ See No. 6, 1991, p. 38.

Germany (12 February 1991). Influenza B virus was isolated from 3 children in Frankfurt and Hanover at the end of January and beginning of February. These were the first confirmed cases and, so far, the only evidence of influenza this season.

Greece (4 February 1991). Influenza B virus has been isolated from 2 sporadic cases in the Athens region. These were the first cases confirmed by virus isolation this season.

USSR (14 February 1991).¹ The incidence of influenza-like illness increased in 3 cities in the first week of February and is now above the epidemic threshold in 13 cities. Influenza B virus has been isolated from several cases and there have also been a few confirmed cases of influenza A of H1N1 and H3N2 subtypes.

¹ See No. 7, 1991, p. 46.

Allemagne (12 février 1991). Le virus grippal B a été isolé de 3 enfants à Francfort et à Hanovre à la fin janvier et au début février. Il s'agissait des premiers cas confirmés et, jusqu'ici, de la seule manifestation de la grippe cette saison.

Grèce (4 février 1991). Le virus grippal B a été isolé de 2 cas sporadiques dans la région d'Athènes. Il s'agissait des premiers cas confirmés par isolement du virus cette saison.

URSS (14 février 1991).¹ L'incidence des syndromes grippaux s'est accrue dans 3 villes pendant la première semaine de février, et se situe maintenant au-dessus du seuil épidémique dans 13 villes. Le virus grippal B a été isolé de plusieurs cas et quelques cas confirmés de grippe A des sous-types H1N1 et H3N2 ont été observés.

¹ See No. 7, 1991, p. 46.